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Protokoll nr 11 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2024-03-06 

 

§ 155. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte.  

§ 156. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att göra en justering och därefter godkänna dagordningen.  

§ 157. Protokolljustering. Protokoll 2024-02-07. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 158. Skrivelser 
Rutin för hantering av jäv för Projektstöd IF 
RF kräver att Svenska Varpaförbundet tar fram en rutin för hantering av jäv vid handläggning 
av ekonomiska stöd. 
 
VU beslutade Lars Håkansson får i uppdrag att sammanfatta ett förslag på rutin och skicka ut 
till samtliga för synpunkter. Efter att samtliga godkänt förslaget skickas det in till RF. 
 
Postlistan godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 159. Licenser/Övergångar  
Inget nytt. 
 
§ 160. Återstartsstöd.  
Lars Håkansson har skickat ut en sammanställning av utbetalda återstartstöd.  
 
VU beslutade att frågan gällande att VU får hantera olika typer av ekonomiska beslut tas upp 
på kommande styrelsesammanträde för ett mer formellt beslut. Förslag att ansökningar på 
mer än 20 000 kr fortsättningsvis ska hanteras och beslutas av styrelsen.  
 
Principer för hur VU/styrelsen fortsättningsvis ska fatta beslut kring inkomna ansökningar 
om återstartsstöd behöver arbetas fram. 
 
VU beslutade att frågan tas upp på kommande styrelsesammanträde. 
 
 



Ansökan från Grytgöls IK 
Grytgöls IK ansöker om en summa för material samt en summa på 3 500 kr för att hitta på 
aktiviteter så som arrangemang av familjedag på Björkliden och marknadsföring av 
varpaidrotten via ett antal skolor i Finspångs kommun, regelbundna träffar med deltagande 
på seniorcaféts träffar. 
 
VU beslutade att godkänna ansökan på en summa av 6 000kr. 
 
Ansökan från Varbergs VK 
Varbergs VK söker ett bidrag på 3 000 kr för inköp av två stationer av cornhole. 
Spelet ska användas som ännu en aktivitet i föreningen med start på kick off den 30 mars. 
 
VU beslutade att godkänna ansökan. 
Lina Falk deltog inte i beslutet pga jävsituation. 
 
Ansökan från RBU Gotland 
Ansöker om en summa på 18 500 kr för bland annat inköpande av cornhole, pärkbollar, 
hästskovarpa samt arrangemang av prova på dagar i varpakastning.  
 
VU beslutade att godkänna ansökan. 
Mikael Nilsson deltog inte i beslutet pga jävsituation. 
 
Ansökan från Essendonn-88 
Ansöker om en kostnad på 39 000 kr för bl.a. inköp av diverse material, olika 
lägerverksamheter i pärk, uppvisning av gutnisk idrott. 
 
VU beslutade att återremittera ansökan och att be föreningen återkomma till 
nästkommande styrelsesammanträde.  
 
VU beslutade att Jan Larsson får i uppdrag att skicka ut en skrivelse till samtliga om att en 
presentation av aktiviteterna för de godkända återstartsansökningarna önskas i något 
kommande nummer av nabben.  
 
§ 161. Rapporter 
Ordförande 

• 12/2. Föreningsmöte med Banda VK 
• 13/2. Årsmöte med Hästskovarpaförbundet. (blev inställt) 
• 15/2. Föreningsmöte med FGI 
• 15/2. Föreningsmöte med Södertälje VK 
• 17/2. Ordförande på VK Kulans årsmöte i Dals-Långed 
• Vecka 8 Sportlovs-aktiviteter med Vinga IF i Ängås skola Svanesund. Gummi varpa, 

cornhole (brädspel). 15 ungdomar samt tre vuxna 
• 22/2. Föreningsmöte med Varbergs VK 
• 26/2. Föreningsmöte med Grytgöls IK 
• 26/2. Föreningsmöte med RBU 
• 4/3. Föreningsmöte med Fårö IF 
• Löpande arbete 



 

Ylva Mellin 

• Svarat på en enkät om utbildning från RF/SISU centralt 

Sekreterare 

• Inget nytt  

Kassör  

● Jobbat med Årsredovisningen 2023 
 
Besvarat Questback från RF på följande punkter: 

● Återstartstöd totalt del 1 -3 del 4 inte använt. 
● SF Organisationsstöd 2023 
● Vuxenidrott (seniorstöd) 
● Rutin för hantering av jäv gällande Projektstöd IF 

 

● Håller på med budget för 2024. 
 

Mikael Nilsson  

• 9/2 Teams instruktörsmaterial Elin Sjöman, Mikael Nilsson, Mikael Persson 

• 13/2 Utvärdering bollkurs Elna  

• 15/2 Södertälje  

• 15/2 FGI  

• 19/2 Zoom Tom Fabian Irland professor Dublin universitet, Unesco  

• 20/2 Skolveckan Solbergaskolan planerad med lärarna  

• 22/2 Varberg  

• 26/2 Grytgöl  

• 27/2 Planering med Anneli på RFSISU pärk på Aktivitet i Wisbygymnasiet april-juni 
och i höst med 1orna 

• 4/3 Fårö  

• 6/3 Teams instruktörsmaterial Elin Sjöman, Mikael Nilsson, Mikael Persson 
 

Dan Törnlind 

• Deltagit på hästskovarpaförbundets årsmöte 13/2 (ajournerades till 14/3) 

 

Varpakonsulenten 

Har gjort: 

• 29 januari, Föreningsbesök, Desiderias Skol IF 
• 31 januari RF-SISU avtal bokföring, Fort Knox 
• 5 februari, Föreningsbesök, Mulde VK 
• 7 februari, VU möte 
• 12 februari, Föreningsbesök Banda VK 
• 15 februari, Föreningsbesök, Föreningen Gutnisk Idrott 
• 15 februari, Föreningsbesök, Södertälje VK 



• 22 februari, Föreningsbesök, Varbergs VK 
• 26 februari, Föreningsbesök RBU Gotland 
• 26 februari, Föreningsbesök Grytgöls IK 
• 4 mars, Föreningsbesök Fårö IF 
• Löpande arbete  

 
Bernt Augustsson, lekmannarevisor 

• Valberedningen har haft pågående arbete inför kommande förbundsmöte. 

 

§ 162. Projekt Fler aktiva utövare/fler aktiva till föreningarna 
Ylva, Elin och Mikael har tillsammans tagit fram ett förslag på inbjudan till ett digitalt 
uppstartsmöte i april för att få pilotföreningar till en början på ett rekryteringsprojekt. 
 
Tanken är att projektet ska tas fram med och genomföras tillsammans med föreningarna.  
 
VU beslutade att Ylva, Mikael och Elin får i uppdrag att fritt utforma rekryteringsprojektet. 
 

§ 163. SM  

Ett avtal är utskickat till Mattias angående Stangmalmen, inväntar återkoppling därifrån. 

 

§ 164. Ekonomi, Projektstöd, Vuxenstöd, LOK-stöd, Idrottsmedel. 

Inget nytt. 

 

§ 165. Nabben  

Nabben 1-24 kommer i brevlådan under de kommande dagarna.  

 

§ 166. Förbundsmöte, revision, Fort Knox 

Revision 

Förslag om att Beslut om inköp bör vara en stående punkt på samtliga dagordningar för att 

bli protokollförda samt att det behövs tydligare principer för vilka inköp som behöver 

protokollföras och inte. 

VU beslutade att hänskjuta frågan till kommande styrelsesammanträde.  

 

Fort Knox 

Fort Knox är ett nytt system för bokföring.  

Inför kommande styrelsesammanträde gäller följande: 

Var och en skriver sin egen reseräkning, skickar den till RF/SISU (Yvonne Lindwall) och hon 

sköter resterande. Då man skickar in första gången ska det framgå personuppgifter, adress 

samt vilket kontonummer som ersättningen ska utbetalas till. 

 

 

 

 



§ 167. Övriga frågor 

VU beslutade att frågan gällande om cornhole ska ingå i svenska varpaförbundet ska tas upp 

på kommande styrelsesammanträde. 

§ 168. Nästa VU-möte  

Nästa VU-möte är planerat till den 10 april kl 18.45. 

 

En del har fått förhinder till kommande styrelsesammanträde 21 mars.  

VU beslutade att samtliga inkommer till kansliet med vilka datum under vecka 12 som man 

kan delta på styrelsesammanträde. Beslut tas därefter för eventuellt nytt datum för 

styrelsesammanträde. 

§ 169. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 
 

 

6 mars 2024 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


